

Södergårds Samfällighetsförening



Protokoll fört vid styrelsemöte 2017-05-02.

Tid: 19:00.

Plats: Församlingsgården.

Närvarande: Eva-Britt Frånlund, Anders Johansson, Benny Christensen, Arne Nordin

§ 11 Mötets öppnande.

Ordförande Eva-Britt Frånlund förklarar mötet öppnat.

§ 12 Trafik på området – Behov av farthinder?

Under gårdsombudsmötet kom frågan upp gällande trafiken på området, som i vissa fall går för fort med tanke på alla barn som leker. Styrelsen har fått i uppdrag att titta på farthinder för att få ner farten.

§ 13 Uppdatering av anläggningsbeslutet.

Den person som vi kontaktade, om som vi trodde skulle hjälpa oss, har vi avslutat samarbetet med då inget har hänt på över 1 år. Styrelsen kommer att gå vidare med detta och återkommer med mer information när det finns.

§ 14 Skyltar.

Nya skyltar är äntligen beställda och beräknas levereras i mitten av Juni. När skyltarna har kommit kommer styrelsen att kontakta berörda gårdsombud för hjälp att sätta upp dem.

§ 15 Stubbar.

Det har framkommit önskemål om att ta bort stubbar på området. I denna fråga hänvisar styrelsen till det som skrevs i protokoll 2014-04-22 § 9:

"Styrelsen har fått synpunkt från en boende att stubbarna efter vinterns avverkning upplevs onormalt höga. Styrelsens synpunkt är att respektive gård får göra egna bedömningar och korta ner stubbar som upplevs för höga."

§ 16 Nästa möte.

Nästa möte är den 29/5-2017 kl 19:00 hos Eva-Britt Frånlund.

Eva-Britt Frånlund Ordförande

Håkan Norin, Sekreterare